
 

 

Holmsbu Vel 

Møtereferat 15.01.24. 

 

Tilstede: Inger Viktor, Arne B Larsen, Tone Lyngås Johnsen, Filip Brodersen, 

Marianne Moen, Raymond Nedrebø 

Fravær:  Dag Grytan, Monica Grønnvoll, Klaus Nærø 

 

Gjester:  Espen Ravnsborg og Nils Brodersen 

 

Referent:  Arne B Larsen 

 

Kommentarer til forrige referat - ingen 

 

 

Sak 24 - 2023/2024: Møte med Holmsbu idrettsforening og Espen Ravnsborg 
                                            Info: Inger informerte om prosjektet med frisbee golfbanen. Inger 

og Eling Ekenes merket opp banen lille juleaften. Espen 
Ravnsborg har sagt ja til dette, og vi har sendt inn søknad til 
kommunen. De har bekreftet at alt av pairer er i orden, og de 
skal se på dette så raskt som mulig. Dette er ikke permanente 
installasjoner, så de kan evnt flyttes hvis behov. 

 Det jobbes med å sende søknader til forskjellige stiftelser for 
å få støtte.  
 

   
 
 
Sak 25– 2023/2024 Høringsutkast samferdsel og mobilitet. 
 
    Vedtak: Inger sender inn det forslaget hun har forfattet. 
 
 
 
 
 
 



Eventuelt:  

• Inger fått invitasjon fra Holmsbuopplevelser til et møte om  
hvordan vi kan samarbeide enda bedre. 

• Info om områdeforum.  En arbeidsgruppe er nedsatt for å få satt 
en struktur, og få valgt et styre. Dette fora skal ikke overta for 
vellene. 
Viktig at alle «små» områder er representert og man forsøker å få 
med alle aldersgrupper i styret. 

• Idrettsforeningen disponerer tid i Folkestadhallen på torsdager. 
Kom forslag om noen «seniorer» kunne tenke seg å bruke denne 
tiden til noen form for aktiviteter. 

• Kassererjobben skal nå overtas av vellet. Dag og Tone tar kontakt 
med Caroline for å få tilganger ol. 

• Velfest 27 januar. 

• Skøytebane på Flaterhagan.  
Tone snakker med rektor på Folkestad om å låne brannslanger. 
Inger ringer ABBR om å låne brannhydrant utenfor Juno. Nils 
Brodersen kan være med å sprøyte banen. 
Inger undersøker om det er mulig å låne en snøfreser for å måke 
banen før banen sprøytes. 


